
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 04. máj 2022  

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 27.4.2022 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2022 
3. Informácia o činnosti TIK. 
4. Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu. 
5. Vyhodnotenie zimnej údržby 2021/2022 
6. Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2021 a návrh plánu 

opráv MK na rok 2022 
7. Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP  
8. Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2022 
9. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
10. Záver. 
 

-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2022 
Informoval Ing. Čornej – námestník TaZS  
Bola predložená správa a informácia o harmonograme kosenia. 
1. kosba sa už v súčasnej dobe vykonáva.  
 
JUDr. Sibal – Požiadal o častejšie kosenie pri detských ihriskách a športoviskách  

• Častejšia kosba sa vykonáva na základe kontrol alebo doručených požiadaviek podľa 
možností.  

Mgr. Dufinec – Požiadal o častejšie vynášanie košov pri detských ihriskách. 
• Vykonáva sa, ale často dochádza k naplneniu napr. od krabice od pizze čo sa nedá 

ustriehnuť.  
Ing. Čornej – Ako je to so skládkami po oreze zelene na sídliskách  

• Zabezpečuje sa  
Ing. Čornej – Plánuje sa vybudovanie nových stojísk?  

• Áno, je naplánovaný Jána Hollého – Moskovská 
 
JUDr. Sibal – Upozornil na neporiadok na stavebnom učilišti – za garážami na ihrisku.  

• TaZS preveria podľa možnosti odstránia.  
-k  bodu 3:  
Informácia o činnosti TIK. 
Informovala Iveta Pazičová. 
TIK sa v roku 2021 presunul do vynovených priestorov Zlatého býka.  
Komisia bola informovaná o činnosti.  
 
JUDr. Sibal – Odporúča pre mesto Michalovce vytvorenie pracovného alebo brigádnického miesta. 
 
Komisia dopravy a turizmu odporúča Mestu Michalovce osloviť školy na vytvorenie turistického 
sprievodcu aspoň počas letnej turistickej sezóny.  
 
ZA: 6  ,  Proti: 0  ,   Zdržalo sa:  0  
 



K bodu 4: 
Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu. 
ZOOCR bolo prizvané ale nepredložilo správu.  
 
K bodu 5: 
Vyhodnotenie zimnej údržby 2021/2022 
K bodu 6: 
Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2021 a návrh plánu opráv MK na 
rok 2022 
K bodom 5 a 6 bola predložená správa vedúcim strediska p. Mikulášom Fürsterom  
Informoval o stave techniky. 
Vyzdvihol rýchlosť a operatívnosť strojov MULTIKAR pri zimnej údržbe.  
V ostatnej zime bola veľká spotreba posypového materiálu  
Pri opravách v zime je možné využiť aj žiarič TOPAS 
 
JUDr. Sibal: Mustikáry sú vo vlastníctve mesta?  

• Áno boli zakúpené mestom.  
Ing. Čornej – Upozornil na výtlky na Ul. Moskovskej.  
 
 
K bodu 7: 
Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP  
Bod presunutý na nasledujúcu komisiu  

 
K bodu 8: 
Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2022 
Komisia s plánom oboznámila s následne hlasovala:  
 
ZA: 6  ,  Proti: 0  ,   Zdržalo sa:  0  
 
K bodu 9: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
 
K bodu 11: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 

Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 

7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  

8. zapisovateľ komisie 
 
 


